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Bestyrelsesmøde 20.02.20 
 

Deltagere Paul, Jette, Simone, Julie, Dorthea, Jette, Jette, Tine, line 
Referent Line 
Fraværende Lene, Anja 
 

Punkt  Dagsorden og referat 
1 Godkendelse af dagsorden og punkter til evt. 
Ref. Godkendt 
2 Orientering fra formanden / Jette 
Ref. Jette udtræder af bestyrelsen da hun flytter til Bornholm m. 

familien. Det samme gør Tine. Tak for mange års godt og 
konstruktivt samarbejde. I vil blive savnet. 
Paul indtræder som formand. Maria valgt som næstformand. Julie 
indtræder som ordinært medlem. Simone forbliver suppleant. 

3 Madordning / Maria 
Ref. Drøftelse omkring madordningen. Nogen mener, at det er for 

meget med en grød dag, en suppe dag og en vegetardag. Der 
ønskes større mulighed for, at børnene kan selektere maden – 
altså at den så vidt muligt serveres hver for sig. 
Ønske om maddag hvor børnene selv kan lave mad. Drøftes i 
personalegruppen. 
Line redegjorde for, at der er temmelig strikse regler forbundet 
med det at have industrikøkken. Vigtigt at hygiejneregler, regler 
for opbevaring mm. Overholdes. 
Der opleves indimellem divergens mellem hvad der bliver meldt 
ud på madplanen og hvad der rent faktisk serveres. 
Vi følger sundhedsstyrelsens anbefalinger ift. Kost til børn. 

4 Indeklima / Paul 
Ref. Der er udfordringer med FO’ens børnetoilets udsugning. Vi er 

opmærksomme på problematikken og der arbejdes på en løsning. 
Oplevelse af, at våde flyverdragter mm. Emmer meget i 
børnegarderoberne. Vi opfordrer forældrene til at tage det våde 
tøj med hjem.  
Tidligere havde vi visuelle lister over hvad der bør være i en 
garderobe på forskellige tidspunkter af året. Dem forsøger vi at 
finde frem – ellers udarbejdes nye – evt. med hjælp fra børnene. 

5 Speciale børn / Paul 
Ref. Vi drøftede hvorledes børn med særlige specialpædagogiske 

behov tilgodeses i institutionen. Specialpædagogkorpset søges om 
hjælp til sparring/rådgivning/hands on etc. i nogle situationer. 
Generelt har vi virkelig mange faglige kompetencer i huset. 
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Vigtigt at forældrene henvender sig til personalet hvis de undrer 
sig over noget eller oplever børn der  har brug for hjælp i en 
given situation. 

6 Nyt fra; 
Ledelsen. Herunder status på børnetal, personalesituation, 
byggeri 
Medarbejdere 
Forældre 

Ref. Line redegjorde for økonomien. På nuværende tidspunkt ”lider” vi 
under, at vi sagde nej til optag af vuggestuebørn i efteråret.  Vi 
har et merforbrug af timer ift. Vores tildeling på baggrund af 
børnetal. 

7 Sukkerpolitik/ Jette 
Ref. Der opleves stor divergens i hvad der serveres ifm fødselsdage. 

Vores sukkerpolitik skal have en revitalisering. 
Vi fastholder 0 sukker politikken ift fødselsdage mm. Det sukker 
der evt. serveres, serveres af institutionen ifm særlige lejligheder. 

8 EVT. 
Ref. Paul og Line melder datoer ud for kommende bestyrelsesmøder 
 

 

 

 

 

 

 

 


